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我们要认真做好对外贸易工作。继续积极利用外资，优化外商投资结构。着力引进先进技术、现代化管理经验和专门人才。鼓励外商特别是跨国公司在我国境内建立研究开发中心、生产制造基地和地区总部。引进商贸、旅游、会计等方面有信誉的境外大型企业和中介组织、促进我国服务业发展。

Some of you know that before I came to IBM, my background was a lot like yours. I was a customer of IBM. I was a customer of the computer industry. I arrived at IBM with a firmly held conviction that this technology is one of those transformational technologies that comes along every hundred years or so and changes everything in our society. Today in almost every industry in almost every part of the world there are many examples of enterprises applying this technology to seize competitive advantage and to create enormous challenges for their competitors.

问：外资银行的进入将给广东银行带来什么新机遇？广东金融业的优势在哪里？

答：外资金融机构先进的经营理念、专业技术、管理经验和售后服务对广东金融业将产生良好的示范和启迪作用，有利于广东金融机构学习外资金融机构的管理方法、融资和风险控制技术。广东金融业占据了天时、地利、人和的优势，拥有巨大的市场占有率。
This example really is typical of what’s been happening throughout this whole sector. As you can see, there was a general upward trend in the first six months, with shares going from just $14 to over $100 a share by December last year. But then in January this year, they really took off, soaring to almost $200. Predictably enough, I suppose, investors took advantage of these sharp gains. And we saw a sell-off, which was made by February, Amazon’s shares had fallen back to their December level again.
广东的企业改革已逐渐形成了符合现代企业制度的新体制。一批国际性企业成为民族经济的佼佼者，从而把广东产业结构推向国际化蓬勃发展阶段。广东将大力推进经济体制和经济增长方式的两个根本转变，突出抓好“外向带动”、“科教兴粤”和“可持续发展”三大发展战略，为力争在下世纪初基本实现现代化奠定坚实的基础。

As the reform and opening up going into depth over the past two decades and more, China has been constantly improving its FDI utilization in terms of scale and quality. As of the end of July 2001, China had cumulatively approved 378,000 foreign funded enterprises with a contractual value of USD 717.01 billion, of which USD 372.83 billion had been actually paid in. China has maintained a good momentum in its FDI attraction since this year. January through July, 14,000 foreign-invested enterprises were approved to establish, 18.2% higher than the corresponding period of last year, the contractual value of foreign investment grew by 45.8% to USD 40.29 billion and the actually utilized value climbed by 21.7% to USD 24.21 billion.
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